
آخریـن گـزارش نماینـده سازمـان
معلمان از جلسه سازمان برنامه

و بودجه
تعامل سازنده نمایندگان تشکل ها و مطالبه گران با مسئولان سازمان

برنامه و وزارت آموزش و پرورش

در ادامه جلسات قبلی  امروز شنبه ۵ تیر ۱۴۰۰ تعدادی از نمایندگان
معلمان در محل سازمان برنامه و بودجه بحث و تبادل نظر داشتند تا

ابهامات مربوط به جلسه قبل برطرف شود.

به گزارش سخن معلم رامین کریمی نیا نماینده سازمان معلمان که در
این جلسه حضور داشت گفت:دستور جلسه امروز  اصلاح برداشتهای متفاوت
از جلسه قبل و نهایی شدن فوق العاده ویژه معلمان بود که در این
جلسه آقایان نوبخت و طاهری معاون ایشان و مسعودی مشاور وزیر
آموزش و پرورش و سلیمانزاده مدیرکل امور اداری حضور داشتند و به
نمایندگی از سازمان معلمان بنده و از کانون صنفی  آقای رضاخواه و
آقای محمدیان( ایلام )، لیثی ، کمیجانی (از مجمع فرهنگیان )،
جعفری ، رحیمی ، قاسمی و تعدادی از همکاران جوان . وخانمها نادری
از سمنان ، زنجانی از تهران و کرمی از کرج از فعالان مطالبه گر

نیز حضور داشتند.

کریمی نیا در تکمیل این خبر افزود: پس از اعلام مشکلات موجود توسط
نمایندگان معلمان مبنی بر اختلاف فاحش دریافتی معلمان با سایر
دستگاهها و ارائه ی نمونه احکام دستگاههای مختلف و آموزش و پرورش
با سوابق متفاوت به جناب نوبخت و درخواست اعمال ۵۰ درصد فوق
العاده ویژه ، اخذ نتیجه مناسب از جلسه و خروجی مثبت در خصوص
رتبه بندی و اعلان نگرانی شدید همکاران از وضع موجود و تبعیضها و
…… آقایان نوبخت و مسعودی مطالبی را در خصوص بند ده ماده ۶۸
ارایه نمودند که طبق آن فوق العاده ویژه در دستگاههایی مانند
آموزش و پرورش که تحت قانون مدیریت خدمات کشوری اداره طبق مصوبه
سال ۹۳ هیات وزیران نهایتا تا سقف ۳۵ درصد قابل انجام است به
شرطی که از ۶۰ درصد مبلغ حقوق ثابت و فوق العاده های مستمر بیشتر

نشود یعنی عملا ۲۱ درصد ! ( ۶۰ ضربدر ۳۵ ٪).
ای خبر حاکی است: نوبخت در بخش دیگری از سخنانش افزود ما با دید
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باز و مثبت به افزایش دریافتی فرهنگیان نگاه میکنیم و البته باید
پاسخگوی نهادهای نظارتی مانند دیوان محاسبات و …هم باشیم تا نظر
ما را برگشت ندهند در رابطه با رتبه بندی هم به آقای منادی رئیس
کمیسیون آموزش مجلس عرض کردم از نظر بودجه رتبه بندی نگاه بالا

داشته باشند ما تامین میکنیم.
نوبخت در ادامه گفت: اگر میخواهید از رفاهیات سایر دستگاهها
استفاده کنید باید قانونگذار قوانین جدیدی مصوب کند و ما آماده
ایم بودجه مربوطه را به هر میزان در همین یک ماه باقیمانده از

عمر دولت دوازدهم تخصیص دهیم .
لذا چون طبق قانون نمیتوانیم از ۲۱ درصد بیشتر به فوق العاده
ویژه اختصاص دهیم با تفاهم شما در پایان جلسه امروز آماده انجام
آن هستیم و این قول را میدهم که اگر در آینده نزدیک این بند برای
سایر دستگاههای مشابه با آموزش و پرورش به هر میزان بالاتر رفت

عینا برای آموزش و پرورش هم اعمال شود .
کریمی نیا در تکمیل گزارش این جلسه به سخن معلم گفت: سلیمان زاده
مدیر کل امور اداری وزارت آموزش و پرورش هم اعلام کرد با توجه به
تصویب کلیات رتبه بندی در مجلس و اجرای فوق العاده ویژه از اول

تیر عملا اخذ آزمون رتبه بندی حدف گردید .
در ادامه قرار شد در جلسه بعداز ظهر نمایندگان معلمان به همراه
آقایان طاهری ، مسعودی و سلیمانزاده در خصوص راهکار اصلاح فوق

العاده ویژه به تفاهم برسند .
کریمی نیا در انتها گفت مصوبات جلسه امروز به این شرح است:

۱- با توجه به اصرار و پافشاری نمایندگان معلمان در اجرای کامل
ماده ۶۸ و محدودیتهای قانونی آن مقرر شد فوق العاده ویژه از اول
تیر ۱۴۰۰ بین ۲۰ تا ۲۴ درصد ( با میانگین عددی ۲۱ درصد ) برای
همه رتبه های قبلی طبق درصدهای تعیین شده در جلسه مورخه ۵ تیر
۱۴۰۰( بدو استخدام ، مقدماتی ، پایه و ارشد ۲۰ درصد ، خبره ۲۲ و
عالی۲۴ درصد) اعمال شود . گفتنی است کریمی نیا با این درصد ها و

نسبت ها مخالفت نمود و آن را عادلانه و منصفانه نداست.
۲- از اول تیر مبالغ جدید جایگزین فوق العاده ویژه قبل در احکام

می شود .
۳- طبق گفته آقای نوبخت رتبه بندی حتما از اول فروردین ۱۴۰۰ پس
از تصویب در مجلس و با حمایت مالی  سازمان برنامه و بودجه در

بندی جداگانه در احکام اجرا می شود.
۴- قرار شد ما معلمان با پیگیری بیشتر نسبت به تهیه جزئیات لایحه
رتبه بندی بخصوص افزایش بودجه آن به سی هزار میلیارد و …توسط
کمیسیون آموزش مجلس که از ۲۵ اسفند توسط دولت به مجلس ارائه شده



تصویب هر چه زودتر آنرا از نمایندگان محترم خواستار شویم .

نماینده سازمان معلمان ایران در پایان گفت: با توجه به حمایت و
آمادگی سازمان برنامه و بودجه در زمان باقیمانده منتظر نظرات
ارزشمند همکاران عزیز در خصوص راهکارهای قانونی و قابل اجرا در
مورد افزایش حقوق و رفاهیات فرهنگیان چه در موارد قبلی و چه

پیشنهاد و تصویب قوانین حمایتی جدید هستیم .


